
Välkommen till dagens match:

DJURGÅRDENS IF-ÖSTER
Efter helgens match borta mot Blåvitt med de svidande sif
frorna 1-6 i ryggen och händelserna kring matchen i minnet 
måste följande konstateras:

Det är viktigt att alla parter går till matchen med RÄTT 
INSTÄLLNING.

För att börja med laget lyckades vi inte mobilisera rätt 
inställning till denna match.

Visserligen spelade vi bra i början och hade flera chanser att 
ta ledningen. Sen slarvade vi och Blåvitt kunde ta ledningen, 
fullfölja och vinna matchen på detta förkrossande sätt.

Studsarna gick alltså motståndarens väg säger många. Den 
förklaringen godtar jag inte. Är man inte 100% laddad kom
mer man hundradelen efter. Då ser det ut som om studsarna 
går fel. Så är alltså inte fallet.

Rätt inställning till matchen måste våra supportrar också ha. 
Likväl som de är ett ovärderligt stöd med sina hejaramsor är de 
en samling som kan vålla stor skada för vår förening med sina 
tilltag.

Vi i laget kommer aldrig att acceptera våld, vandalisering 
och kvädande av motståndare.

När fansen sätter den sidan till är de inte värdiga att vara 
DIF-supporters.

Så se till att ni kommer till matcherna med rätt inställning i 
forsättningen.

Rätt inställning måste den högsta polisledningen i Stock
holm också ha.

Att föreslå att matcherna skall gå inför tomma läktare är 
ingen lösning. De vet de säkert också. Polis och förening måste 
samarbeta och strunta i att försöka ta billiga presspoäng 
genom att låtsas vara handlingskraftiga.

Rätt inställning till detta problem måste även massmedia 
ha. Att konsekvent uppförstora och spetsa dessa händelser till 
det yttersta medför bara att bråkmakarna söker sig hit i allt 
större skaror.

Ni måste naturligtvis rapportera om vad som händer. För
sök dock att belysa detta någorlunda objektivt. I dag verkar 
avsikten med bevakningen vara att skrämma folk och höja 
lösnummersförsäljningen.

Med dessa ord vill jag hälsa Er hjärtligt välkomna till dagens 
match mot Öster.

Jag kan lova att det är ett revanschsuget Djurgårdsgäng som 
springer in på Stadions matta idag.

______  Thomas Lundin

Bytte cykelklubb mot elitfotbollen
Namn: Jens Fjellström
Ålder: 25.
Debut i DIF-tröjan: 1988.
Moderklubb: Gimonäs CK i Umeå.
Musiksmak: allätare. lyssnar gärna på Bryan Adams.
Familj: sambo Katarina Forsén och sonen David, fem månader.

Några hajar säkert till: CK?
Just det. CK står för cykelklubb.
Jens Fjellström började sin fotbollskarriär i en cykelklubb.
Men det är inte så konstigt som det låter. Gimonäs CK är en etable

rad fotbollsklubb i norrlandsmetropolen Umeå. Idag spelar klubben 
i division två.

Jens Fjellström hann med några A-lagssäsonger och betraktas av 
fotbollskännarna och sportjournalisterna i Västerbotten som en av 
länets största talanger någonsin. Och det förvånar ingen att killen 
med efternamnet som verkligen påminner om hembygden i norr bli
vit en etablerad mittfältare i högsta serien.

Känner sina rötter
1988 följde han med sin dåvarande tränare Göran Aral till Stock
holm. Göran blev andetränare i Djurgården. Och det avgjorde klubb
valet för Jens, som snabbt etablerade sig i Djurgården och Stock
holm.

I dag värdesätter han sina rötter. Han har bra kontakt med sin 
gamla klubb och hembygd. Men Jens, liksom de flesta, beklagar att 
Norrland har problem med elitfotbollen och att alla toppklubbar 
finns i söder.

Katastrofen i Götet
Vi talas vid dagen efter ”katastrofen” i Göteborg. 6-1 till IFK efter en 
match i regn och rusk på en lerig plan.

Då satt besvikelsen i hos Jens.
Han tyckte att DIF spelade bra i första halvlek, men hade otur och 

föll på Göteborgs effektivitet.
- I andra halvlek var vi dåliga, riktigt dåliga. Vi trodde att vi skulle 

kunna göra några lätta mål, men spelet rasade samman. I stället för 
ett eget mål fick vi 4-0 mot oss. Vi tappade sugen och slutade att 
tänka.

Det tog några dagar innan besikelsen la sig.

Gammal bekant.
Nu gäller det Öster för DIF.

Precis som IFK Göteborg en gammal bekant.
Stockholms stolthet mot ett av topplagen efter inledningen. För 

många en överraskande stark öppning.
- Vi måste ta revansch på oss själva, säger Jens.
Receptet?
- Vi måste göra mål på våra chanser och bli tätare bakåt.
Det låter enkelt, men Jens och alla andra vet hur svårt det är i fot

boll.
- Vi biter ihop. Det gäller att få en seger nu för att få en vändning. 

Jag är inte orolig, det ser bra ut på lång sikt, mycket bra. Djurgården 
har ett bra lag, säger Jens.

Christer Isaksson



DJURGÅRDENS IF
Laguppställning

1. Anders Almgren

2. Glenn Schiller

3. Ivica Cvitkusic

4. Jan Andersson

5. Leif Nilsson

6. Per Ferm

7. Thomas Lundmark

8. Fred Persson

9. Jens Fjellström

10. Mikael Martinsson

11. Peter Skoog

12. Daniel Martinez

13. Robert Eriksson

Tränare: Tomas Lundin
Tommy Forsgren

Domare: Örjan Andersson, Köping
Matcher i allsvenskan 56

Linjemän: Jari Arosmäki, Kolsva
Lars-Olof Andersson, Västerås

OSTERS IF 
Laguppställning

1. Pål Lundin

2. Peter Wibrån

3. Tonny Westring

4. Andreas Ravelli

650. Niclas Persson

7. Jesper Jansson

8. Ulrik Jansson

9. Jan Jansson

12. Stefan Landberg

6. Stefan Paldan

11. Hans Eklund

5. Jörgen Moberg

13. Andreas Bild

10. Henrik Hansson

14. Jesper Hammarlund

15. Torbjörn Rampeltin

Fränare: Hasse Backe



Hans Backe tränare i Öster.

- För att vara med i toppen 
räcker det om vi vinner ett par tre bortafighter!

Hasse Backe räknar då med att lagets extraordinära hem
mafacit är en permanent företeelse. Vad sägs om två säger 
två ”torskar" på tre och ett halvt år!!

Hasse är nu inne på fjärde säsongen med Öster, laget 
som förfogar över rikets hästa träningsplaner, från 
Smålandsmetropolen Växjö.

Hasse tror numera att sand är något som bara finns på 
badstränder. För några år sedan var Stadshagens 
uppvärmda "grustag" en vårdröm för fotbollsspelare i 
Stockholm och en realitet för Backe som då trånade Stock
holms Stolthet.

Två segrar och två oavgjorda hittills i serien ger Öster 
status som enda obesegrade lag, Du kan inte vara annat än 
nöjd?

- Onekligen har det börjat bra, framför allt i bortamat
chen mot Malmö där vi körde rena drömliret i 78 minu
ter. Segern rök i absolut sista anfallet då pågarna lyckades 
toffla in ”skinnet”, resultat 2-2. Vill dock ta tillfället i akt, 
innan vi blir alltför haussade, och påpeka att tre av våra 
matcher spelats på Värendsvallen och vad det innebärvet 
Du redan.

Har Du prövat några nya grepp vad det gäller spelsys
tem eller träningsmetoder?

- Spelsystemet blir efter den numera välkända for
meln, 4-4-2. Däremot har träningen lagts upp lite annor
lunda i år. Vår Ryss, Sergej Prigoda, som numera är assis
terande tränare har här haft ett stort ansvar. Från novem
ber till fram till mitten av februari har vi ägnat oss åt bas
träning med låg intensitet. Vi har kört en del i gym, (hop
pas Laban inte läser detta. OBS, redaktörens anmärkn
ing), där vi framförallt prövat övningar som vi anser vara 
anpassade till fotboll. I basträningen ingår även en del 
”roadwork” som ger ork för en lång säsong och förebyg
ger skador. Cirka sex veckor före kick off blev passen kor
tare men intensivare, t ex körde vi mycket smålagsspel.

Det är i dag väldigt dyrt att köpa etablerade spelare, har 
ni tillräckligt med "klirr i kassan” för att vara med och 
bjuda"

- Knappast, vi väljer en helt annan väg som innebär att 
vi på heltid har anställt en U-tränare i klubben. Han man
glar talangerna ungefär sju gånger i veckan varav två trä
ningar förläggs till dagtid, på så sätt utnyttjar vi bättre 
våra unika möjligheter till grästräning. Förhoppningen är 
att några av de här unga lovande killarna snart står och 
knackar på min dörr och vill in i representationslaget.

Allsvenskan hittills, kommentar.
- Jag har tippat Trelleborg bland de sex och verkar få 

rätt. Malmö är nog inte bättre än nuvarande placering. 
Norrköping verkar varva goda insatser med dåliga. Öre
bro tar poäng utan att övertyga. Tror på en tät serie där 
det dröjer innan vi ser var lagen ”hör hemma”.

Matchen i dag mot Djurgården.
- Vinner Djurgården är de plötsligt bara två poäng 

efter oss, men vi åker inte upp till Stockholm för att för
lora. Om jag minns rätt har vi revanch att utkräva för snö 
pliga 4-0 till Djurgården i fjol. Förresten trevligt att få 
komma till Stadion igen, det är här Djurgården hör 
hemma.

Vi hälsar Hasse Backe och männen från Värendsvallen 
välkomna till Stockholm Stadion och dagens mycket vik
tiga match för Djurgården, var lite snäll nu Hasse, ni tar ju 
i alla fall de poäng ni behöver hemma.

av Jan Karlén
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